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Jegyzőkönyv

Készült: az 1998. december 7-én megtartott közmeghallgatásról

Jelen vannak: Cifka János, Derecskei János, Farkas János, Fábián Jánosné, Kunsági László,
Rácz József, Dr. Rákosi Miklós, Vasvári Pál, Zémann Géza képviselők, Márki
Ferenc jegyző,

a lakosság részéről: 48 fO.

Napirend:
1./ Községpolitikai feladatok 1998. évi te1jesítésének értékelése, 1999. évi

célkitűzések ismertetése.
Előadó: Farkas János polgármester

Farkas János polgármester üdvözölte a megje1enteket, majd ismertette a napirendben foglalt
előterjesztést (mellékelve).

Hozzászólások:

Pilát János - gratulál a képviselőknek megválasztásukhoz. Az egészségügy egyre drágább lesz,
ennek megfelelően a falunak is többe kerül. Az orvos választás során a lakosság véleményét is
ki kellett volna kérni. Az, hogy a volt orvos Gyúrón rendel és az ügyelet is megosztott, a két
orvossal jobb lett az ellátás.
Tavasszal szervezett faü1tetetés nem volt jól megszervezve, a nyugdíjasok által nyújtott
segítséget senki sem köszönte meg. Pedíg legalább a Kisbíróban meg lehetett volna köszönní
minden falültetést végzőnek.

Rózsavölgyi István - változik e a súlyadó és milyen mértékben ? A kajászóí földút
karbantartása legyen legalább olyan fontos, mint a belterület útjainak karbantartása.

Sztvéhlík István - mit tesz a Fajtakisérleti Állomás a nyugdíjasaiért.

Kiss Miklós - a villanyvezetékek alatti gallyazás nagyon fontos. Az ÉDÁSZ a lecserélt
villanyórákat hitelesítés nélkül máshol rakja fel. Előtti a buszmegállóhoz még mindig nincs
járda építve és a közterületet tuskókkal autók számára járhatatlanná tették.

Milichovszki Ferenc - mi van a kábel TV-vel, miután mindenkinek kiküldték a csekket, hogy
fizesse ki az elmaradt 4-5 hónapját, mert a szolgáltatás beszüntetik. Több min két hónapon
keresztül nem volt három magyar csatorna, a hiba megszüntetését sem szorgalmazták.

Mészáros Bulcsú - a Petőfi utca járdalapos járdájának átrakását már ütemezni kellene, mert az
azon való közlekedés nehézkes, balesetveszélyes.

Csendes Károly - előtti nincs közvilágítás felszerelve. Ha lehet be kellene annak építését
ütemezni.



Varga Sándor - tervez e valamit az önkormányzat az erdőmajori út felújításával ?

Derecskei János képviselő válaszában elmondja, hogy a Fajtakisérleti Állomás minden évben
tart nyugdíjas találkozót, és a lehetőségeihez képest anyagílag is segítí a nyugdíjasokat.
Elmondja továbbá, hogy a célkitűzések között ugyan nem szerepel, de a testület foglalkozik a
falu közbiztonságával is a polgárőrség szervezeti megerősítésével. December 18-án tartandó
közgyűlésen a jelenleg sok problémával küszködő egyesület megújítására kerül sor.
Szükség volna a mezőőr szolgálat megszervezésére is, amit a területen földdel rendelkezők és
az állam közösen fizetne. Érdemes ezen gondolkodni.
Fontos volna a határ meliorációja is, mert a nagy táblák föld minősége egyre romlik.

Farkas János polgármester válaszában elmondja:
- a faültetés jól sikerült, a munka folyamatos volt. A Kisbíró újságban minden résztvevőnek

megköszöntük a munkát,
- az orvos kiválasztása a képviselőtestület feladata, aki e problémát jól oldta meg,
- a kábel tv rendszer hiányosságai köztudottak, amely hiányosságok megszüntetése érdekében
a szükséges szakhatóságokhoz és ügyvédhez fordultunk. Bízunk abban, hogy ezen
intézkedések végre a normális működéshez vezetnek. Jelen helyzetben a jelenleg is érvényben
lévő szerződés alapján ragaszkodni kell a teljes szolgáltatáshoz és ha ez nincs meg a előfizetési

díj a szolgáltatónak nem jár.
- a község közvilágítása eléggé rossz állapotban van. Az, hogy holt tudunk új lámpatesteket
felszereltetni a költségvetési kereteink szabják meg. Több pont van a faluban, ahol a lámpák
sűrítése indokolt.
- több igény kielégítéséhez szükséges a költségvetés ismerete. Az határozza meg, hogy hol
építünk utakat, hol járdákat, hol parkolót, parkot stb. Célkitűzéseinkben minden szerepel, de
időbeni megvalósításuk kérdéses.
- az erdőmajori út felújítására csak akkor lesz lehetőség, ha az Öreghegy földtulajdonosai, az
abban az irányban közlekedő vállalkozók pénzt szánnak rá. Sajnos önkormányzatunk erre most
költeni nem tud.
- a súlyadót nem tervezzük magasabbra emelni a törvényben meghatározott alsó határnál
(600,- Ft! 100 kg),
- folytatjuk a villanyvezetékek alatti gallyazást, a község rendjének, tisztaságának védelmét.

Több hozzászólás nem volt a polgármester megköszönte az aktív részvételt, a
közmeghallgatást befejezettnek nyilvánitotta.
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